
首页 期刊简介 编委会 投稿征稿 期刊订阅 公告 过刊浏览 联系我们  

产业界、科研机构与金融业的合作环境——英国促进科技成果转化的最新政策

投稿时间： 2013-11-20  最后修改时间： 2013-11-20  点此下载全文

引用本文：胡志宇.产业界、科研机构与金融业的合作环境——英国促进科技成果转化的最新政策[J].全球科技经济瞭望,2014,29(2):8~16

摘要点击次数: 132

全文下载次数: 218

作者 单位

胡志宇  中国科学技术信息研究所 

中文摘要:在科技成果转化过程中，各参与主体不是孤立存在的。产业界、科研机构与金融业等各参与方的合作环境建设可成为政府相关宏观政策的着力点。英国在相关方面进行了长期探
索，其政策领域处于世界前列。经过全面研究，按不同政策对象主体，英国政府科技成果转化的相关政策大致分为学术界、产业界、金融业和非正式风险资本市场四大类，形成了科技成果
转化的政策体系，基本覆盖了科技成果转化过程的各个方面。特别是英国政府在金融业和非正式风险投资领域的政策方面，其经验具有较好的参考价值。
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Environment of Collaboration Between Industry, Academia and Financial Sectors—Brief of the UK’s Latest 
Innovation Policies

Abstract:In the process of knowledge transfer or commercialization of academia achievements, all participants don’t work in isolation. Creating a good 
collaboration environment for participants including industries, research institutions and financial organizations could be the main target of government policies. 
The paper analyzes all related policies approved by the UK government, and proposes that all policies involved in knowledge transfer are classified into four types 
tagged by their major objects, i.e., academia, industry, the financial sector and the informal venture capital market. The system of policies regarding knowledge 
transfer in UK has been formed, covering almost all aspects of the process of knowledge transfer. Especially, policies on the financial sector and the informal 
venture capital market in the UK are worthwhile to be shared by Chinese counterparts in their policy making.
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